
                  FAU Hjellestad skole 

FAU-møte                   18. 10. 2023 

 
 

Til stede / ikke til stede: 

1. trinn: Maren Hope Gildernes, Natalie Larsen 

2. trinn: Tina K. Ottesen, Julie Hole 

3. trinn: Reyhaneh Ghergherehchi, Lise Marie Silkebækken 

4. trinn: Brede Larsen, Marianne Tveit Haavind 

5. trinn: Eldert Koiter, Kristoffer Hjellestad 

6. trinn: Hege Kvamsøy, Bjarne Strand-Henriksen 

7. trinn: Iren Drange Hjellestad, Anne Torhild Mettenes 

 

Innmeldte saker:  

➢ Skolebibliotek 

➢ Kosthold på SFO 

➢ Matematikkundervisning på 7. trinn 

➢ Foreldremøter: organisering og innhold 

➢ Gjennomføring av Boliviamarkedet 

 

Skolebiblioteket:  

Fint at FAU vil hjelpe, men det er ikke system og oversikt over bøkene der enda. 

Rektor vil derfor ha samarbeidet litt på vent.  

 

SFO-mat:  

Kjeks som belønning for rydding på slutten av dagen. Is, gele, muffins, boller, sukker 

på grøten, popcorn osv. Rektor kjenner ikke igjen dette fra matbestillingen til skolen. 

Rektor tar det på alvor. Kanskje et skriv hjem? Vil ta opp belønningsbiten med SFO.  

 

Matematikkundervisning på 7. trinn:  

Kartleggingsprøver ble gjennomført på 3. trinn. Etter denne kartleggingen var etat 

for skole inne på trinnet. På nasjonale prøver (5. trinn) lå trinnet over gjennomsnittet 

for Bergen kommune. Trinnet har fokus på matematikk i alle fag. LK20 skal følges, ikke 

pensum i en lærebok (her: Multi). Rektor har snakket med lærerne - og de har fullt 

fokus på regning fremover. Lærerne erkjenner at temaet ble lagt frem på en litt 

utydelig måte på foreldremøtet. Foresatte hevder de har lest på resultatarket at 

elever under kritisk grense har krav på flere ressurser. Stemmer dette?  

 

 

Foreldremøter (gjelder trinnene som hadde møtene før fellesmøtet i hallen):  

Opplevdes stressende (både for foreldre og lærere?). Lærerne kom ikke gjennom 

det de hadde planlagt og foreldrene på flere trinn hadde ting de ønsket å ta opp 

som det ikke ble tid til. Kanskje utvide møtet med en halvtime neste år? Forslag om 

to foreldremøter i året (september og februar). Der foreldremøte to er foreldrenes 

møte, ledet og planlagt av trinnkontaktene - i samarbeid med lærerne. 



                  FAU Hjellestad skole 

 

Boliviamarked:  

Foreldre (og barn?) ønsker å få muligheten til å kjøpe tingene som deres barn har 

laget. Ble synlig at noen har mer enn andre. Bruktbutikk med salg av gjenglemte 

klær. Hvordan gjennomføre dette uten at det blir så synlig hvem som ev. handler? 

Problematikk rundt “bongene” fra i fjor. Er det mulig å få tilbake “regnebiten”? 

Rektor skal ta det opp. Skolen har gjort et valg om å fokusere på basisfagene, og da 

blir det mindre tid til Bolivia-arbeid gjennom året = færre varer for salg. (30. 

november) 

 

Lekkasje:  

Mye nedbør = lekkasje inn på rom i “nybygget”. Kommunen har vært på skolen for å 

sjekke tidligere, men fant da ingenting. Det har vært tørt siden, men nå renner det 

inn igjen. Saken er meldt inn til kommunen. 

 

Facebook:  

Foresatte bruker Facebooksidene til trinnene for å ta opp situasjoner som har skjedd i 

skole- og SFO-tiden. Det blir fort tydelig for mange hvilke barn det gjelder. FAU og 

rektor er enige i at Facebook ikke er riktig forum for slikt. Trinnkontakter og FAU-

representanter må følge med og ta rollen som moderatorer på sidene. Slett tråder 

som ikke hører hjemme.  

 

Trafikksikkerhetsuken: 

Uke 43. Trafikkvakter fra alle trinn sammen med TL. Anne lager og sender en felles 

tekst. Skolen deler den i sine kanaler og FAU deler på Facebooksidene til de ulike 

trinnene. Opplegg på skolen: 7. trinn skal være med som hjelpelærere, sammen 

med Kjell. FAU har ansvaret for at alle trinn stiller med nok vakter. 

 

Hjellestad i hjertet: 

Forslag til opplegg/aktører å ta inn:  

● Et sted der man kan selge brukte sykler og sykkelutstyr? Man kan levere inn og 

sette en pris, så står FAU for salget (slik det blir anonymt). 

● Appen NaboGo: Mål om mindre trafikk. Får betalt for å ta med andre i bilen. Høre 

om NaboGo kan komme for å snakke om appen. Anne tar kontakt. 

● Sykkelreparatører: Bruke elever fra skolen eller leie inn eksterne? Anne tar kontakt 

med Stend og et firma som ev. kan komme for å gjøre jobben (betaling i utstyr). 

Kontakte leverandør av El-sykler?  

● Elevene syntes dette var gøy i fjor - og har ytret ønske om flere leker/lykkehjul. 

 

TV-aksjonen:  

Alt det organisatoriske er under kontroll. Bjarne og Julie organiserer bøssebærerne 

fra skolestudio. Trenger flere bøssebærere! Vi trenger også div. vi kan servere. Bjarne 

legger ut en påminnelse som må deles på trinnsidene så fort som mulig.  

● Anne: Et brett med rundstykker.  
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Foredrag/felles foreldremøte: Digital dømmekraft og sosialt miljø på Hjellestad  

● Barnevakten: 6000 kr (9. eller 16. november). Kristoffer sjekker. 

● Ludwig Sandell (mest aktuelt for mellomtrinnet + evt. lærere i utviklingstid) Julie 

sjekker om han fortsatt reiser rundt og holder foredrag. 

 

 

 

 


